

리안 점안액

170 X 175mm

■ K 100%

일반의약품 분류번호 131

각·결막 영양공급 및 미세손상

리안[®] 점안액

(폴리데옥시리보뉴클레오티드나트륨) (1회용)

- **제품명** : 리안[®] 점안액(폴리데옥시리보뉴클레오티드나트륨)(1회용)
- **원료약품 및 그 분량** 이 약 1mL 중
유효성분: 폴리데옥시리보뉴클레오티드나트륨(별규) ... 0.75mg
기타 첨가제: 에데트산나트륨수화물, 염화나트륨, 인산수소나트륨수화물, 인산이수소나트륨이수화물, 주사용수, 포비돈
- **성상** : 무색 또는 미황색의 투명한 액이 무색투명한 플라스틱 용기에 든 점안제
- **효능·효과**
(1) 영양부족으로 인한 각막, 결막의 궤양성 질환에 영양공급
(2) 콘택트렌즈 착용 등으로 인한 각막, 결막의 미세손상
- **용법·용량** : 1일 2~4회, 1회 2~3방울 점안(눈에 넣음)한다. 점안(눈에 넣음) 후 남은 액과 용기는 버린다.
- **사용상의 주의사항**

- 다음과 같은 사람은 이 약을 사용하지 말 것 : 이 약 및 이 약의 구성성분에 과민반응이 있는 사람
- 다음과 같은 사람은 이 약을 사용하기 전에 의사, 약사와 상의할 것.
(1) 의사의 치료를 받고 있는 환자
(2) 첨가제 : 이 약은 인산염을 포함하고 있다.
상당한 각막 손상이 있는 일부 환자에서 인산염 함유 점안액의 사용과 연관되어 각막 석회화의 사례가 매우 드물게(0.01% 미만) 보고된 바 있다.
- 다음과 같은 경우 이 약의 사용을 즉각 중지하고 의사, 약사와 상의할 것.
상당시 가능한한 이 첨부문서를 소지 할 것.
(1) 본 약품에 포함된 성분에 과민반응이 나타날 경우
(2) 2주 정도 투여 후에도 증상의 개선이 보이지 않는 경우
- 기타 이 약의 사용시 주의할사항
(1) 정해진 용법·용량을 잘 지킬 것.
(2) 어린이에게 투여할 경우에는 보호자의 지도 감독하에 사용할 것.
(3) 이 약은 점안용으로만 사용할 것.
(4) 최초 사용 시 1~2방울은 점안(눈에 넣음)하지 않고 버린다(개봉시의 용기 파편을 제거하기 위함).
(5) 이 약은 개봉한 후에는 1회만 사용할 것
(6) 용기의 끝이 눈꺼플 및 속눈썹에 닿으면 눈곱이나 곰팡이 등에 의해 약액이 오염 또는 혼탁(흐림) 될 수 있으므로 주의할 것. 또한 혼탁(흐림)된 것은 사용하지 말 것.

- (7) 오염을 방지하기 위해 가능한 공동으로 사용하지 말 것.
5. 저장상의 주의사항
(1) 어린이의 손에 닿지 않는 곳에 보관할 것.
(2) 직사광선을 피하고 될 수 있는 한 습기가 적은 서늘한 곳에 보관할 것.
(3) 오용(잘못사용)을 막고 품질의 보존을 위하여 다른 용기에 바꾸어 넣지 말 것.

- **저장방법** : 기밀용기, 실온(1~30℃)보관
- **포장단위** : 0.8mL X 30관 / 0.8mL X 10관
- **제조외의자** : (주)파마리서치프로덕트, 강원도 강릉시 과학단지로 77-19(대전동)
- **제조사** : 한림제약(주), 경기도 용인시 처인구 영문로 2-27
- **개정일** : 2018년 04월 23일
※ 사용기한이 지났거나 변질, 변패 또는 오염되거나 손상된 의약품은 구입처를 통하여 교환하여 드립니다.
- ※ 자세한 사항은 식품의약품안전처 온라인의약품도서관(<http://drug.mfds.go.kr>) 참조
- **기술제휴** : Mastelli s.r.l., ITALY

*부작용 보고 : 한국의약품안전관리원 (1644-6223)

제조외의자  **파마리서치 프로덕트** 판매자  **제일 헬스사이언스**

F32698-02

리안 점안액

170 X 175mm

■ K 100%

OTC

Ophthalmic nutrients to promote healing

Re-An[®] Eye Drops

- **PRODUCT NAME** : Re-An[®] Eye Drops[Polydeoxyribonucleotide Sodium]
- **COMPOSITION OF INGREDIENTS** Each single use tube(1mL) contains
Active pharmaceutical ingredient: Polydeoxyribonucleotide Sodium [IH]-0.75mg
Excipients: Sodium Chloride, Povidone, Disodium Edetate Hydrate, Dibasic Sodium Phosphate Hydrate, Monobasic Sodium Phosphate Dihydrate, Water for injection
- **APPEARANCE**
Colorless and transparent plastic container for ophthalmic solution containing colorless or slightly yellow liquid
- **EFFICACY AND EFFECTIVENESS**
(1) Nutrition supply to ulcerative disease of conjunctiva, cornea caused by dystrophy.
(2) Microtrauma due to wearing contact lenses etc.
- **DOSE AND ADMINISTRATION** : Apply 2-4 times per day, 2-3 drops each time in the eyes. After using the products, throw out the remaining liquid and container.
- **PRECAUTIONS IN USE**
 - Do not apply to following people: People who have hypersensitivity to active ingredient or any components of this drug.
 - The following people should discuss with doctor, pharmacist before use.
(1) Patients under medical treatment. (2) Excipients: this drug contains phosphate
Corneal calcification case is very rarely reported (less than 0,01%) in few patients with severe cornea damage related usage of eye drops containing phosphate.
 - In following cases, discontinue usages and seek medical advice for doctor or pharmacist. Carry this insert paper for consultation.
(1) In case of hypersensitivity reactions to any of the ingredients in this drug.
(2) If symptoms persist even after use of this drug for over two weeks.
 - Other Precautions
(1) Should be follow prescribed dosage and administration
(2) If in case of use for children, it should be under the supervision of a guardian.
(3) The product should be used for eye drops
(4) Throw out 1-2 eye drops when you first used this drug (to remove fragment after opening the tube)
(5) Use this drug only one time after opening.
(6) Be careful the tube tip is not to reach eyelid and eyelashes. That can be lead to contamination or stale by eye discharge or mold. Do not use turbid products.
(7) Do not share eye drops with others in order to prevent contamination
 - Cautions in storage
(1) Keep out of reach of children
(2) Avoid direct sunlight, store in a cool, dry place.
(3) Taking the drug out of the original container and storing it into another container may lead to accidents by misuse or cause quality degeneration of the drug. Keep the drug in the original container.
- **MANUFACTURE CLIENT** : PharmaResearch Products Co., Ltd.
77-19, Gwahakdanji-ro, Gangneung-si, Gangwon-do, Korea

- The products shall be replaced if it is expired, spoiled, deteriorated or damaged.
- For the more detailed information, refer to the MFDS online drug library (<http://drug.mfds.go.kr>).
- Report of Side Effects: Korea Institute of Drug Safety & Risk Management [1644-6223]

非处方药

给眼角膜, 结膜提供营养, 治疗眼球表面细微磨损

Re-眼[®] 滴眼液

- **产品名称** : Re-眼[®] 滴眼液 (多聚脱氧核苷酸钠)
- **原料药品和分量** 1mL当中
主成分: 多聚脱氧核苷酸钠···0.75mg
添加剂: 氯化钠, 酮碘, 乙二胺四乙酸二钠水合物, 磷酸氢钠, 注射用蒸馏水
- **性状** : 塑料瓶内装有无色或微黄色透明液体的滴眼液
- **功效**
(1) 给眼角膜, 结膜提供营养, 有助于改善溃疡性疾病
(2) 治疗戴隐形眼镜引起的角膜, 结膜的微细损伤
- **用法用量** : 1天2~4次, 1次2~3滴。一次性药品, 不可重复使用。
- **注意事项**
 - 对本品过敏者禁用。
 - 下列人使用之前需要跟医生咨询。
(1) 治疗过程中的病人
(2) 添加剂 : 本药含有磷酸盐
有严重角膜损伤的部分患者使用含磷酸盐的滴眼液, 少数研究报告有钙化现象发生(未超过0.01%)
 - 发生下列情况立即停药, 咨询医师、药师, 咨询时尽可能的带着本说明书。
(1) 对本药品含有成分发生过敏反应
(2) 使用2周后症状没有得到好转, 请咨询医师或药师
 - 其他用本药品时注意事项
(1) 请遵守用法用量。
(2) 儿童必须在成人监护下使用。
(3) 本品必须用于滴眼液的用途
(4) 请不要使用第1~2滴, 以免开封时发生的容器残留物滴进眼睛。
(5) 本品打开后要只用一次
(6) 请注意, 药瓶触到眼皮或睫毛, 药液会被眼瞇、霉污染。别用混浊的制品。
(7) 为防止污染, 尽可能避免与他人共用。
 - 保管上的注意事项
(1) 保管在儿童够不到的地方。
(2) 存放于避光、干燥、阴凉处。
(3) 为防止误用药, 别换原药瓶。
- **制造委托商** : PHARMARESEARCH PRODUCTS, 江原道 江陵市 科学团地路 77-19(大田洞)